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KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA     

I SPRAW SAMORZĄDOWYCH  
RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 
 

BRM.0012.9.2020.EZ 

EOD; 26178/2020/P 
 

 
 

Protokół z posiedzenia 
Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych 

Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 11 marca 2020 r. w Urzędzie Miejskim w Elblągu 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 9:00. 
(Nagranie – czas trwania nagrania 3 h 17 min 18 sek.) 

 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert powitał wszystkich zgromadzonych na posiedzeniu Komisji.  
 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 

załącznik do protokołu. 
 

Inspektor Ochrony Danych Piotr Tulski przekazał informacje istotne dla przebiegu posiedzenia dot. 

bezpieczeństwa danych osobowych. 
(czas trwania nagrania od 10 min 22 sek.  do 12 min 48 sek.) 

 

 
Zrealizowany porządek posiedzenia: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad RM. 

3. Sprawozdanie Komendanta Miejskiego Policji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 
terenie miasta Elbląg w 2019 r. 

4. Sprawozdanie Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa 
pożarowego i zagrożeniach miasta Elbląga w 2019 r. 

5. Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej z działalności w zakresie bezpieczeństwa w 2019 r. 
6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2019 r., w tym 

informacja nt. realizacji programu „Bezpieczny Elbląg”. 

7. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji.  
 

 
 

Ad. 1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji. 

(czas trwania nagrania od 14 min 08 sek.  do 14 min 23 sek.) 
 

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert stwierdził przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia  

28 lutego 2020 roku.  

 
 

Ad. 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad RM. 
(czas trwania nagrania od 14 min 26 sek.  do 2 h 18 min 30 sek.) 
 



2 

 

- Projekt uchwały w sprawie stanowiska w zakresie docelowego modelu zaopatrzenia 

Miasta Elbląg w energię cieplną opartego o założenia przedstawione przez EPEC Sp. z 
o. o. – DRUK NR 13/X 

 
- Projekt uchwały w sprawie stanowiska w zakresie docelowego modelu zaopatrzenia 

Miasta Elbląg w energię cieplną opartego o założenia przedstawione przez Energa 
Kogeneracja Sp. z o. o. – DRUK NR 14/X 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował, że projekty uchwał na Druku 13/X i 14/X będą 
omawiane jednocześnie.  

 
Prezes EPEC Sp. z o.o. Andrzej Kuliński wyraził gotowość do odpowiedzi na pytania radnych.  

 
Prezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Michał Wawryn wyraził gotowość do odpowiedzi na pytania 

radnych.  

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję.  

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Prezes EPEC Sp. z o.o.  Andrzej Kuliński 

• Wiceprezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Tomasz Braun 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Prezes EPEC Sp. z o.o. Andrzej Kuliński  

• Prezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Michał Wawryn 

• Radny Andrzej Tomczyński 

• Prezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Michał Wawryn 

• Radny Andrzej Tomczyński 

• Prezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Michał Wawryn 

• Radny Andrzej Tomczyński 

• Wiceprezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Tomasz Braun 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak  

• Radny Marek Kamm 

• Prezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Michał Wawryn 

• Radny Marek Osik 

• Prezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Michał Wawryn 

• Wiceprezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Tomasz Braun 

• Radny Marek Osik 

• Prezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Michał Wawryn 

• Wiceprezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Krzysztof Żochowski 

• Radny Robert Turlej 

• Prezes EPEC Sp. z o.o. Andrzej Kuliński  

• Radny Rafał Traks 

• Prezes EPEC Sp. z o.o. Andrzej Kuliński  

• Radny Rafał Traks 

• Prezes EPEC Sp. z o.o. Andrzej Kuliński  

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję.  

 
 

1) Projekt uchwały w sprawie stanowiska w zakresie docelowego modelu zaopatrzenia 

Miasta Elbląg w energię cieplną opartego o założenia przedstawione przez EPEC  
Sp. z o. o. – DRUK NR 13/X 
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Wyniki głosowania: 

Za- 2 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 3 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stanowiska w zakresie 

docelowego modelu zaopatrzenia Miasta Elbląg w energię cieplną opartego o założenia 
przedstawione przez EPEC Sp. z o. o. – DRUK NR 13/X. 

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poprosił radcę prawnego Patryka Ogórek o opinię prawną. 
Radca prawny Patryk Ogórek udzielił odpowiedzi.  
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Wiceprezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Tomasz Braun. 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Rafał Traks 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poprosił radcę prawnego Patryka Ogórek o opinię prawną.  

Radca prawny Patryk Ogórek udzielił odpowiedzi.  
 

Radny Marek Osik poprosił radcę prawnego Patryka Ogórek o opinię prawną.  
Radca prawny Patryk Ogórek udzielił odpowiedzi.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert ponownie poprosił radcę prawnego Patryka Ogórek o opinię 
prawną.  

Radca prawny Patryk Ogórek udzielił odpowiedzi.  
 

Radny Marek Osik ponownie poprosił radcę prawnego Patryka Ogórek o opinię prawną.  

Radca prawny Patryk Ogórek udzielił odpowiedzi.  
 

 
 

2) Projekt uchwały w sprawie stanowiska w zakresie docelowego modelu zaopatrzenia 
Miasta Elbląg w energię cieplną opartego o założenia przedstawione przez Energa 

Kogeneracja Sp. z o. o. – DRUK NR 14/X 
 

Wyniki głosowania: 
Za- 0 

Przeciw – 1 

Wstrzymujących się – 4 
 

Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stanowiska w zakresie 
docelowego modelu zaopatrzenia Miasta Elbląg w energię cieplną opartego o założenia 
przedstawione przez Energa Kogeneracja Sp. z o. o. – DRUK NR 14/X 

 

 
3) Projekt uchwały w sprawie Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Elbląg – DRUK NR 15/X 

 
Projekt uchwały oraz raport konsultacji omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz 

Ostrowski.  
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert ponownie poprosił radcę prawnego Patryka Ogórek o opinię 

prawną.  
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Radca prawny Patryk Ogórek udzielił odpowiedzi.  

 
Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski zapytał o formę odczytywania treści uwag 

z konsultacji.  
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert udzielił odpowiedzi.  

 

1. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 1  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja uwzględniła uwagę Nr 1. 

 
2. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 2  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 2. 

 
3. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 3  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 3. 

 
4. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 4  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 
Za- 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 4. 
 

5. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 5  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 
Za- 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 5. 
 

6. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 6  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
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Wyniki głosowania: 
Za- 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 6. 
 

7. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 7  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 7. 

 

8. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 8  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 8. 

 
9. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 9  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 9. 

 
10. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 10  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks  

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 
 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja uwzględniła uwagę Nr 10. 
 

11. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 11  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 
Za- 3 
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Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 11. 
 

12. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 12  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 
Za- 3 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 12. 
 

13. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 13  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 

Wyniki głosowania: 
Za- 3 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 13. 

 

 
14. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 14  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 

Za- 3 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 14. 

 
 

15. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 15  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 3 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 15. 

 

16. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 16  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 3 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja uwzględniła uwagi Nr 16. 
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17. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 17  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 
Za- 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 17. 
 

 
18. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 18  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 3 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 18. 

 
19. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 19  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 

Za- 3 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 19. 

 
 

20. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 20  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 

Wyniki głosowania: 
Za- 4 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 20. 

 

21. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 21  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 4 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 21. 

 
22. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 22 

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 
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Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja uwzględniła uwagę Nr 22. 

 
23. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 23 

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja uwzględniła uwaga Nr 23. 

 
24. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 24 

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja uwzględniła uwaga Nr 24. 
 

25. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 24 

 i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 
Za- 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 25. 
 

26. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 26  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Prezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Michał Wawryn 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Prezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Michał Wawryn 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Prezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Michał Wawryn 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Prezes Energa Kogeneracja Sp. z o.o. Michał Wawryn 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

 

 
Wyniki głosowania: 

Za- 4 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 26. 
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27.  Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 27  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 27. 

 
28. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 28  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 28. 

 
29. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 29  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 29. 

 
30. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 30  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 30. 
 

31. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 31  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 
Za- 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 31. 
 

32. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 32  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 

Wyniki głosowania: 
Za- 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 
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Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 32. 
 

33. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 33  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 

Wyniki głosowania: 
Za- 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 33. 

 

34. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 34  
i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 4 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja uwzględniła uwagę Nr 34. 

 
35. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 35  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 4 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 35. 

 
36. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 36  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  

 
Wyniki głosowania: 

Za- 4 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja uwzględniła uwagę Nr 36. 

 
37. Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski odczytał uwagę Nr 37  

i proponowany sposób rozpatrzenia uwagi.  
 

Wyniki głosowania: 

Za- 4 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja nie uwzględniła uwagi Nr 37. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks  

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski 
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• Radca prawny Patryk Ogórek 

• Radny Marek Osik 

 

Raport z treścią uwag stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.  
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały na Druku nr 15/X. 

 
Wyniki głosowania: 

Za- 4 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Aktualizacji założeń do planu 
zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Elbląg – DRUK 
NR 15/X. 

 

 
4) Projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Elbląg w 2020 r. - 
DRUK NR 22/X 

 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski.  
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję.   

 
Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Miasto Elbląg w 2020 r. - DRUK NR 22/X 

 

5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą 
Warmińsko-Mazurskim dotyczącego przyjęcia zadań związanych z przeprowadzeniem 
kwalifikacji wojskowej w 2020 roku - DRUK NR 25/X 

 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Ewidencji Ludności i Dowodów Osobistych Przemysław 
Gajcy. 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję.   
 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim dotyczącego przyjęcia zadań 
związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2020 roku - DRUK NR 25/X. 

 
 

 

5) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy nowemu placowi w mieście Elblągu - DRUK 
NR 33/X 

 

Projekt uchwały na druku 33/X i 34/X omówił Dyrektor Departamentu Nieruchomości i Geodezji 

Sławomir Skorupa. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Marek Osik 

• Dyrektor Departamentu Nieruchomości i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Radny Marek Kamm 

• Dyrektor Departamentu Nieruchomości i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Radny Andrzej Tomczyński 

• Dyrektor Departamentu Nieruchomości i Geodezji Sławomir Skorupa 
 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.  
 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy nowemu 
placowi w mieście Elblągu - DRUK NR 33/X 

 
6) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy nowemu placowi w mieście Elblągu - DRUK 

NR 34/X 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy nowemu 
placowi w mieście Elblągu - DRUK NR 34/X 

 
 

 
Ad. 3. Sprawozdanie Komendanta Miejskiego Policji o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie miasta Elbląg w 2019 r. 

(czas trwania nagrania od 2 h 18 min 51 sek.  do 2 h 33 min 18 sek.) 
 
Sprawozdanie omówił Komendant Miejski Policji Robert Muraszko.  
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Marek Osik 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Komendant Miejski Policji Robert Muraszko 
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Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.  

 
 
Wyniki głosowania: 
Za- 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała: Sprawozdanie Komendanta Miejskiego Policji o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta Elbląg w 2019 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 
bezpieczeństwa pożarowego i zagrożeniach miasta Elbląga w 2019 r. 

(czas trwania nagrania od 2 h 33 min 19 sek.  do 2 h 45 min 17 sek.) 
 
Sprawozdanie omówił Z-ca Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej Robert Licznerski.  

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Z-ca Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej Robert Licznerski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

 
Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.  

 

Wyniki głosowania: 
Za- 4 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała: Sprawozdanie Komendanta Miejskiego Państwowej 
Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa pożarowego i zagrożeniach miasta Elbląga 

 w 2019 r.  
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 
 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej z działalności w zakresie 
bezpieczeństwa w 2019 r. 

(czas trwania nagrania od 2 h 45 min 20 sek.  do 2 h 58 min 19 sek.) 
 
Sprawozdanie omówił Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik. 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik 

• Radny Andrzej Tomczyński 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik 

• Radny Marek Osik 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 
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• Radny Marek Osik 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik 

• Radny Rafał Traks 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik 

 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.  
 
Wyniki głosowania: 
Za- 4 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała: Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej z 
działalności w zakresie bezpieczeństwa w 2019 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 

Ad. 6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

za 2019 r., w tym informacja nt. realizacji programu „Bezpieczny Elbląg”. 
(czas trwania nagrania od 2 h 58 min 20 sek.  do 3 h 15 min 3 sek.) 
 
Sprawozdanie omówił Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarzadzania Kryzysowego Tomasz 

Świniarski.  

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Marek Osik 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarzadzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

• Radny Rafał Traks  

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Marek Osik 

 
Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.  

 

Wyniki głosowania: 
Za- 4 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała: Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku za 2019 r., w tym informacja nt. realizacji programu 

„Bezpieczny Elbląg”.  
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 
 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji.  
(czas trwania nagrania od 3 h 15 min 5 sek.  do 3 h 16 min 6 sek.) 
 
Radny Marek Osik wniósł o rozszerzenie porządku obrad X Sesji Rady Miejskiej o temat dotyczący 

koronowirusa.  

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert  

• Radna Małgorzata Adamowicz 
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• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

 

 
Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zakończył 

posiedzenie.  
 

 

 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz.12:10. 

 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych stanowi załącznik 
do protokołu. 
 

 

 
                                        Przewodniczący Komisji 

 
                                                Krzysztof Konert 

 

Protokół sporządziła 
 

   Ewa Zielińska 

 


